
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 279
Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at den dansk ambassade i Berlin yder rådgivning
til tyskere om mulighederne for at opnå dispensation fra sommerhusreglen, sådan som
det fremgår af Flensborg Avis, herunder om der er tale om en ny service, eller har
denne service været i anvendelse siden 1993? Og yder andre danske ambassader en
tilsvarende service? Der henvises til artiklen: ”Tyskere får lov til at købe flere danske
sommerhuse”, Flensborg Avis, den 11. november 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Dennis Flydtkjær
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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